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Sak 1

Presentasjonsrunde

Sak 2:

Gult nivå:

Informasjon fra Bente:

- Trafikklysmodellen er innført, vi er nå på gult nivå.

- Har erfaringer med dette fra tidligere, så føler vi kan dette

- Tilnærmet likt som tidligere, men avdeling Meis på Risvollan, må deles i to kohorter

- På Risvollan har vi valgt at Sommerfugl (treårsgruppa) og Spurv (ettårsgruppa) ikke har en tett

samarbeidende kohort. På gult nivå kan de samarbeide, men vi velger så langt det lar seg gjøre å

holde kohortene mest mulig delt.

- Endringer fra tidligere i høst; mindre samarbeid og ikke felles tid for både barn og ansatte mellom

kohortene.

- Oppdeling på gult nivå ser greit ut på papiret, men ved fravær er det utfordrende personalmessig.

Ved flytting av personell på f.eks mandag, så må denne personen fortsette på samme kohort resten

av uka. (alternativt at en ansatt har to dager fri etter hverandre)Da får det konsekvenser for en

annen kohort.

- Vi fortsetter med våre gode vaske og renholdsrutiner og å holde avstand til foreldre og ansatte.

- Vi anbefaler sterkt munnbind til foreldre, da det  i enkelte situasjoner er vanskelig å holde god nok

avstand.

Tanker fra foreldre:



- oppleves ikke at det har vært så store forandringer, gruppene er like

- mye utestart

- får god, forståelig og tilstrekkelig med informasjon

- har samme rammer som tidligere, oppleves fint

- alle foreldre ønsker også å være forsiktige, da heller ikke  de ønsker å bli satt i karantene i jula

- barnehagen kan oppfordre enda sterkere om å ta fri før jul og i mellomjula

- er vant med denne hentinga og leveringa, så går fint

Tanker fra ansatte:

- godt fint, er veldig i dette nå, er god på det

- tilbake til gamle rutiner igjen, ved henting og bringing( som å begynne å banke på vinduet, småbarn

Risvollan)

- går veldig bra

Rødt nivå:

Informasjon fra Bente:

Plan for rødt nivå er lagt:

- Nye kohorter med mindre antall barn og personell

- Oppdeling av rom

- Alle kohorter skal ha sitt område inne og ute. Vi må ta ibruk personalrom på begge hus til de eldste

barna på småbarn. Dette rommet brukes til to kohorter og det blir mere utetid.

- innføring av matpakker

- redusert åpningstid

- tilpasset tilbud til barn der foreldrene har samfunnskritiske yrker og sårbare barn

Kohorter, åpningstid og personal blir  vurdert etter:

- Personal med reduserte stillinger, best mulig sammensetning

- Samfunnskritiske yrker. Dette skal vi undersøke nærmere.

- Andre behov i barnegruppa

Romjula:

Barnehagen skal utarbeide en beredskapsplan / handlingsplan for romjula i tilfelle karantene og smitte.

Ved smitte må personalet(nærkontakter) i karantene. Det er ikke ønskelig å trekke tilbake ferie fra ansatte,

vi vil derfor lage en backup plan på dette. Vi må i første omgang sikre at barn med begge foreldre i

samfunnskritiske yrker, f.eks vakter på St. olav, får et tilbud. Vi er helt avhengig av god og åpen dialog med

foreldre ved en slik situasjon.

Utfordringen; ved smitte i barnehagen, kan barn uten symptomer og barn som har testet negativ, komme

som vanlig, mens ansatte må i tredagers karantene, og ta PCR test på tredje dag. Denne karantenen kan bli

forlenget, ved at testsystemet er sprengt.

Uttalelse fra SU:

- har vært debatt angående karantenereglene, ingen endring pr nå. Endringer kan skje.

- blitt noen endringer ift definisjonen på hva som er samfunnskritisk yrker, iallefall ift det var tidlig i

2020, blitt strengere.

- forvirring: man blir satt i karantene, uten symptomer, oppleves som rart



- Når må man i karantene: Når du har vært i nærkontakt med smittet, nærmere enn 2 meter i over 15

min.

- Bakgrunn for karantenereglene er omikron- varianten, som smitter lettere

Informasjon fra møte i Arbeidsmiljøgruppa på Blakli barnehager:

- Ansatte er bekymret for å havne i karantene i jula

- Vil fortsette arbeidet på barnehagen med ny gjennomgang og endring av ROS analyser (risiko og

sårbarhetsanalyse), i forhold til arbeidsmiljøet. Ansatte må kjenne seg trygge hver dag når de går på

jobb: hvilke tiltak har vi, hvilke nye tiltak trenger vi

- Ble også løftet utfordringer og den situasjonene som foreldre står i, i denne perioden, ved å være

hjemme med barn med symptomer, ønsket / kravet om å komme på egen jobb, mye sykefravær osv

Annet:

- Elever på skolen får med test hjem for å teste før de kommer på skolen 3. januar, men barn i

barnehagen er for unge, anbefaler ikke hyppig testing på småbarn

- ift symptomer: vanskelig å skille ulike symptomer, man kan også ha veldig lite symptomer, men

likevel Covid

- Trondheim kommune har utlysning etter nye vikarer: der vil vi melde noe behov

- Har vært god og tydelig informasjon fra barnehagen, både fra ledelsen, og på ukeslutter. Dette gjør

at det er enklere å forholde seg til endringer som skjer

- Fint at personalet har vært ute i gangen, slik at man har hatt mulighet til å ha kontakt med

personalet

- Vi ser at i denne uka har endel foreldre tatt fri barna eller de henter tidligere. Dette er av stor

betydning og veldig god hjelp for barnehagen nå.

- Det vil bli sendt  ny informasjon til foreldre med en oppfordring om at de som har mulighet holder

barna hjemme nå før jul og i jula. Både ansatte og foreldre ønsker og håper å unngå karantene både

før jul og i jula!

- Nytt møte i januar: revidering av årsplan


